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Tid: Torsdagen den 4 april 2013 kl. 18.00 
Plats: Hos ordförande Lars-Inge Carlsson, Ekeby-Almby - Örebro 
Närvarande: Lars-Inge Carlsson (LIC), ordförare 
 Pontus Norlin (PN), sekreterare 
 Jan Hörman (JH) 
 Rolf Elsrud (RE) 
 Gunnar Gustafsson (GG) 

 
 

§ 1 Mötets öppnande 
 Ordförande förklarar mötet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns utan ändringar 

§ 3 Genomgång / godkännande av föregående protokoll 
Protokoll från föregående styrelsemöte godkänns utan ändringar. 

§ 4 Skrivelser/rapporter 
Annelund 

Info från Lantmäteriet att Lundbergs inte lyckats få tillstånd från 
Trafikverket att dra utfart mot väg 207. Lundbergs anser att befintliga 
utfarter från Annelund skall nyttjas. 

LIC tar kontakt med Lantmäteriet och kommunen. 

 
Gatsopning 

Önskemål inkommet att sopa bort sand på Brunsopps- och 
Aspsoppsvägen. Kommer att åtgärdas när all snö/is är borta. 

 

Behov att ta ned träd 

Två björkar öster om lekplatsen bör tas ned, topparna är torra vilket 
indikerar att de inte är friska. 

 

Pulkabacken 

Önskemål att själva backen vore formad mer som ett ”U” för att hindra att 
barnen åker ut på sidorna. Eventuellt även ta bort stenar/träd och fylla ut. 
Rolf svarat att vi planerar för detta kommande arbetsdagar. 
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Ersättningskrav för självrisk 

Rolf har haft dialog med en medlem gällande ersättningskrav för 
självrisk. Styrelsen anser sig ha agerat korrekt som inte ersatt självrisken 
och har fått stöd av jurister i frågan. Trots detta hävdar fastighetsägaren 
annorlunda. Medlemmen har undvikit att betala årsavgiften tills detta är 
löst. 

Rolf meddelar att årsavgiften skall betalas snarast och styrelsen ser 
ingen koppling mellan årsavgiften och ersättningskravet för självrisken. 

Styrelsen står bakom sitt beslut och meddelar medlemmen detta. 

 

§ 5 Ekonomiska läget 
Kassörens rapport 2013-04-04 

Likvida medel 

Kassa 3.092kr 

Postgiro 322.174 kr på p-g varav ca 38 tkr i asfaltkontot.  

 

2 st fastighetsägare har inte betalt årsavgiften för 2012/2013.  

Skulder om ca 25tkr, avser fakturor från EON och snöröjning i huvudsak. 

 
§ 6 Vägstatus 

Sladdning och saltning efter tjälen har släppt. LIC beställer. 

Åtgärd av gropar på i början av Bläcksvampsvägen, LIC beställer. 
 

§ 7 Övriga frågor 

 JH skaffar arkivskåp hos extern part. 
 RE undersöker möjlighet att öppna sparkonto för att få ränta på kapital. 

§ 8 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 5 juni kl 18.00 Fårtickevägen. 

§ 9 Mötets avslutande 
Ordförande förklarar mötet avslutat 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

_________________  _________________  

Pontus Norlin Lars-Inge Carlsson 

 


